
Správa dozornej rady za rok 2021 

Dozorná rada sa zúčastňovala každého zasadnutia výboru pozemkového spoločenstva. Taktiež 

počas roka boli vykonané aj kontroly účtovníctva. Prehľad roka je zhrnutý v nasledujúcich 

bodoch:  

− V evidencii dokladov na vývoz dreva neboli nájdené žiadne nedostatky. 

Prekontrolované boli aj číselníky a faktúry za drevo.  

− Faktúra č. 2021/0024 z roku 2021 nebola vyplatená v danom kalendárnom roku, ale 

bola vyplatená až v januári v rámci splatnosti tohto kalendárneho roka 2022. 

− Pri vypisovaní šekov došlo k chybám, napríklad, že sa odpísala zlá suma  z papiera 

a namiesto sumy v Eurách sa poslala hodnota, čo predstavovala počet hlasov danej 

osoby. Taktiež sa poslalo o istú sumu viac urbárnikovi. Korekcia týchto nezrovnalostí 

bude prebiehať počas vyplácania dividend. 

− Tento rok sa dividendy budú vyplácať aj po valnom zhromaždení. 

− Hmotný majetok bol aktualizovaný ku dňu 31.12.2021. Nič sa nezaevidovalo, teda 

nezakúpilo ani neodpísalo. 

− V lese na odberných miestach boli vykonané kontroly skladu. Dozorná rada sa taktiež 

zúčastnila aj nakladania a merania dreva počas vývozu. Počas každého nakladania boli 

prítomní dvaja členovia buď z výboru, alebo v kombinácii s členom dozornej rady.  

− Lesná stráž vykonávala pravidelné kontroly v lese, a tým dozerala, či neprebieha 

nelegálne vychystávanie dreva. 

− Počas minulého roka sa vykonávala pestovná činnosť. V troch porastoch sa vykonávalo 

vyžínanie  a v dvoch porastoch sa vykonala prerezávka. Zostatok zákonnej rezervy na 

pestovnú činnosť sa zvýšil na sumu 5 000 Eur. Firma BAJTEX s.r.o. vykonávala 

pestovnú činnosť. Tejto firme bola zaplatená faktúra vo výške  

2 429,28 Eur. OLH prebral a prekontroloval dané porasty po výkone práce. 

− Za minulý rok 2021 sú vyplatené všetky záväzky a pohľadávky.  

− Celé účtovníctvo bolo vedené prehľadne.  
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